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Notulen van de openbare raadsvergadering van 23 september 2019

Aanvang 19.30 uur
Plaats raadzaal gemeentehuis te Heerde
Aanwezig

Afwezig
m.k.a.

voorzitter: mr. J.A. Koops-Scheele 
de leden: 
ChristenUnie-SGP: B.J. van der Linde, G. van der Rhee, H. Sellies, J. 
Tuinman 
CDA: J. Grotenhuis-van der Horst, J. Kampherbeek, S. Nienhuis
VVD: G. Hardam-Postma, B.D. Volkers
GBP: W.J. Boeve, J.W.J. van Ommen, W. de Weerdt
PvdA: B. Horst, G. Vijge-Koning
D66/GL: D.J. Landman-Kok
het college: W.I. Meijer
de griffie: B. Espeldoorn-Bloemendal
notulist: H. Geertsma
verder aanwezig: gemeentesecretaris B. van Zuthem
S.I. van Amerongen, H.J. Mateman

5
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering. Ze deelt het volgende mee: 
- Het ministerie van BZK heeft er in een brief op gewezen dat deelnemers aan de 
raadsvergadering niet verplicht kunnen worden om mee te doen met (en aanwezig te zijn 

10 bij) het ambtsgebed. Naar aanleiding daarvan wordt momenteel nagedacht over een 
aanpassing van de organisatieverordening van de raad. In die verordening is namelijk 
vastgelegd dat het ambtsgebed wordt uitgesproken na de opening. Er wordt ook 
nagedacht over de invulling van het ambtsgebed als zodanig. Totdat er duidelijkheid is, 
spreekt de voorzitter eerst – na een welkomstwoord – het ambtsgebed uit en opent ze 

15 daarna de vergadering.
- Er zijn afmeldingen ontvangen van de raadsleden mevrouw Van Amerongen en de heer 
Mateman en van de wethouders Berkhoff en Çegerek. Wethouder Berkhoff ligt nog in het 
ziekenhuis en wethouder Çegerek heeft andere verplichtingen. 
- Alle raadsleden hebben op hun desk een speldje gevonden van de CleanTech Regio. Er is 

20 de afgelopen week een bijeenkomst geweest in het kader van de Regio on Tour. Bij 
gelegenheid kunnen de raadsleden het speldje dragen om te laten zien dat de gemeente 
Heerde deel uitmaakt van deze regio.
De heer Kampherbeek informeert de aanwezigen over het verloop van zijn ziekte. De 
voorzitter bedankt de heer Kampherbeek dat hij dit met de raad heeft gedeeld en wenst 

25 hem veel sterkte voor de komende tijd. De heer Van der Rhee prijst de openheid van de 
heer Kampherbeek en verzekert hem dat zijn fractie biddend om hem heen staat.

2. Vaststelling agenda
De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

30
3. Verslagen raadsvergaderingen 8, 15 en 16 juli 2019
De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld.

4. Spreekrecht publieke tribune
35 Voor dit spreekrecht heeft niemand zich aangemeld.

5. (A) Aanwijzen lokale omroep
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Besluit: Zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming wordt het voorstel van het college 
aangenomen.

6. (A) Vaststellen bestemmingsplan Kamperweg 27
5

Besluit: Zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming wordt het voorstel van het college 
aangenomen.

7. (A) Uitvoeringsparagraaf 6.0 (inclusief bijlage Bijdrage sociale woningbouw)
10

Besluit: Zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming wordt het voorstel van het college 
aangenomen.

8. (A) Weigering verklaring van geen bedenkingen voor afwijken van het 
15 bestemmingsplan aanvraag motorsportvereniging (MSV-NOV)

Besluit: Zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming wordt het voorstel van het college 
aangenomen.

20 9. Ingekomen stukken en mededelingen 

Ter kennisneming
9.1. Brief 27 juni van Raad van State over behandeling bestemmingsplan Tankstation 

Zwarteweg (12e herziening Ontwikkelingsgebieden)
9.2. Brief 4 juli van Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over de 

toegankelijkheid van digitale informatie en dienstverlening
9.3. Motie gemeenteraad Heemstede 27 juni 2019 inzake ‘Als we verder de trap af moeten, 

komen we onder water’
9.4. Motie gemeenteraad Oostzaan 8 juli 2019 inzake Toename discriminatie
9.5. Motie gemeenteraad Culemborg 4 juli 2019 inzake Noodzaak rekenmethode accres 

Algemene bijdrage
9.6. Brief van 23 juli van PlusOV met over gewijzigde begroting PlusOV 2019 en 

meerjarenbegroting 2020-2023
9.7. Motie gemeenteraad Renkum 26 juni 2019 inzake Begrotingsevenwicht
9.8. Brief 8 augustus van Raad van State inzake beroep bestemmingsplan Heerderhof
9.9. Brief 21 augustus provincie Gelderland met betrekking tot de Opdrachtverlening 

Verkenning Kop van de Veluwe
9.10. E-mail 2 september van Dorpsraad Wapenveld met brief over reconstructie Groteweg
9.11. Brief 4 september van Raad van State met afschrift uitspraak De Kolk
9.12. Brief 10 september van Lucrato met reactie op zienswijze met betrekking tot de 

Jaarstukken 2018 en MJB 2020-2023
9.13. Afschrift brief aan Minister van Infrastructuur en Waterstaat over afsluiting verkenning 

vliegroutes Lelystad Airport Noord-Veluwe

A: Ter afdoening in handen van het college stellen
9.14. E-mail 12 augustus van ROCOV Gelderland met uiting zorgen over de doorstroming 

van het openbaar vervoer

B: Ter voorbereiding van nadere besluitvorming in handen van de griffie stellen
9.15. Brief 27 augustus van Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelatie over 

verhouding ambtsgebed en beginsel scheiding kerk en staat

C: Ter kennisname: vermelding memo’s actieve raadsinformatie
9.16. 2019-44 Onderzoek lokaal klimaatbeleid Gelderland
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9.17. 2019-45 Monitor 2018 afvalinzameling
9.18. 2019-46 Algemene uitkering-acress Meicirculaire 2019
9.19. 2019-47 Uitvoeringsprogramma Onderwijskansen 2019-2021
9.20. 2019-48 Gevolgen van het klimaatakkoord voor Heerde
9.21. 2019-49 Bestrijding eikenprocessierups
9.22. 2019-50 Definitieve financiële stukken VNOG
9.23. 2019-51 Zorgverzekering voor minima (gemeentepolis)
9.24. 2019-52 Aanpak van GHB-problematiek in Heerde
9.25. 2019-53 Hoenwaard 2030
9.26. 2019-54 Plan van Aanpak haalbaarheidsonderzoek Multifunctionele Accommodatie 

             centrum Wapenveld
9.27. 2019-55 Vaststelling Regionaal Programma Werklocaties 2019 regio Noord-Veluwe
9.28. 2019-56 Informatie rondom project Erve IJzerman, Kanaaldijk 63 te Wapenveld
9.29. 2019-57 Halfjaar rapportage Energieloket
9.30. 2019-58 Woningbouwontwikkeling Bonenburgerlaan - Meidoornlaan
9.31. 2019-59 Verzoek Leisurelands opwaardering Heerderstrand
9.32. 2019-60 Stikstofproblematiek

D: Ter kennisname: vermelding memo’s beantwoording raadstoezegging
9.33. 2019-09 Informatie Atlas leefomgeving asbest schoolgebouwen gemeente Heerde
9.34. 2019-10 Servicenormen

In de bespreking komen de stukken 9.9, 9.12 en 9.13 aan de orde.

5 9.9. Brief 21 augustus provincie Gelderland met betrekking tot de Opdrachtverlening 
Verkenning Kop van de Veluwe
De heer Horst sluit zich aan bij het ongenoegen dat de heer Mateman in de 
commissievergadering liet blijken over de manier waarop in deze brief over Heerde en 
Hattem wordt gesproken. De PvdA vindt dat de eerste zin van de brief niet past bij het 

10 voortraject dat er geweest is. Desondanks ziet de fractie uit naar de komende gesprekken 
met de verkenners. 
Mevrouw Landman sluit zich bij deze woorden aan. Ze vraagt of er voor de komst van de 
verkenners nog een formele reactie op de brief wordt gegeven. Alle fracties hebben 
regelmatig hun zorgen uitgesproken over de financiële situatie en over bepaalde 

15 organisatorische kwesties, maar D66/GroenLinks vraagt zich af hoe de provincie aan dit 
soort informatie komt.
Burgemeester Koops laat weten dat het college het ongenoegen deelt. Het college heeft in 
overleg met de raad een brief met een zienswijze naar de provincie gestuurd. Daarin is 
expliciet gevraagd waarom op deze manier over Heerde en Hattem wordt gesproken. Op 

20 die brief is geen reactie gekomen. Volgens het college heeft het geen zin om daar nog 
eens achteraan te gaan. Het is verstandiger om het punt mee te nemen in het traject van 
de verkenning. Die verkenning is inmiddels van start gegaan. Vorige week is er een 
gesprek geweest met de griffiers van de vijf gemeenten. Daarbij is afgesproken dat de vijf 
raden afzonderlijk met de verkenners gaan praten. Elke raad beslist zelf of het een 

25 gesprek met de hele raad zal zijn of alleen met de fractievoorzitters. De verkenners gaan 
ook in gesprek met de vijf gemeentesecretarissen. Daarna volgen er gesprekken met de 
afzonderlijke colleges. Naar verwachting zal het gesprek met de raad van Heerde 
plaatsvinden in de tweede helft van november. In de tweede helft van december willen de 
verkenners hun analyse en hun advies klaar hebben. 

30  
9.12. Brief 10 september van Lucrato met reactie op zienswijze met betrekking tot de 
Jaarstukken 2018 en MJB 2020-2023
Mevrouw Landman vraagt aandacht voor het feit dat de uitstroom uit de bijstand 
vooralsnog wat achterblijft (pagina 2, derde gedachtestreepje). D66/GroenLinks vindt dat 

35 zorgelijk, zeker nu de economie er goed voor staat. In de discussie over de BUIG-gelden 
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zou de raad op dit onderwerp terugkomen, in een themaraad. De fractie vraagt of die 
themaraad al op de planning staat. De voorzitter hoort van de griffier dat daar nog niets 
over bekend is. 

5 9.13. Afschrift brief aan Minister van Infrastructuur en Waterstaat over afsluiting 
verkenning vliegroutes Lelystad Airport Noord-Veluwe
De heer Horst complimenteert het college met de brief. In de media is inmiddels ophef 
ontstaan over de aankondiging van de minister dat de (laag)vliegroutes uit de B+-variant 
per 7 november zullen worden opengesteld. Op Lelystad Airport zullen al 24 

10 luchtverkeersleiders en een brandweerteam operationeel zijn terwijl er nog geen vliegtuig 
de lucht ingaat. Alles wijst erop dat de regering wat dit betreft op ramkoers ligt met deze 
regio. De heer Horst heeft contact gehad met de griffier over een eventuele motie, om de 
verontwaardiging van de raad over dit gebeuren te verwoorden. Uiteindelijk heeft hij 
daarvan afgezien en volstaat hij met het uitspreken van de afkeuring van zijn fractie in 

15 deze vergadering. 
Mevrouw Landman sluit zich daar grotendeels bij aan, ook wat de complimenten voor het 
college betreft. D66/GroenLinks stuurt dit soort brieven altijd naar de specialisten van haar 
partij in de Tweede Kamer. De fractie heeft inmiddels begrepen dat de coalitiepartijen naar 
aanleiding van de brief van Heerde Kamervragen gaan stellen. Blijkbaar helpt het om de 

20 partijgenoten in Den Haag over de zaak te benaderen. Het is dus erg belangrijk dat dit 
blijft gebeuren. 
De voorzitter onderschrijft dat. 
Wethouder Meijer bedankt de beide fracties voor hun complimenten. Het college heeft de 
brief in Den Haag aangeboden aan de vaste Kamercommissie. Daarna hebben de 

25 coalitiepartijen inderdaad vragen gesteld aan het kabinet. Het is goed om te volgen hoe 
die vragen zullen worden beantwoord. De wethouder vond het mooi om te zien dat het 
niet een actie was van één partij. Ook hij werd verrast door de stap die de minister 
vervolgens zette. Het college zal het besluit bestuderen en bekijken hoe daarmee moet 
worden omgegaan. Er is veel onbegrip over het besluit, niet alleen bij de actiegroepen, 

30 maar ook bij mensen van de luchtvaart. 
 
10. Actualium
Er is geen actualium ingediend.

35 11. Sluiting
De voorzitter bedankt alle deelnemers aan de vergadering voor hun inbreng. Ze sluit de 
vergadering om 19.52 uur. Aansluitend aan de vergadering wordt een werkbijeenkomst 
gehouden voor raads- en commissieleden over Pepperflow. 

40 Aldus vastgesteld in de openbare vergadering
van de raad van de gemeente Heerde
op 14 oktober 2019.

45

, griffier , voorzitter


